



Open Call for Dance Trainee for Season 24/25

Singapore Chinese Dance Theatre (SCDT), a professional dance company incorporated in 2014 with the support of Singapore Hokkien Huay Kuan and the National Arts Council (NAC) funding scheme, is dedicated to advancing Chinese dance through artistic excellence. With a vision to contribute significantly to the development of Chinese dance on both local and international stages

SCDT celebrates its 10th Anniversary in Season 24/25, marked by an exciting program line-up. We offer traineeship opportunities to individuals demonstrating positive work traits, a strong sense of professionalism, and a collaborative team spirit in joining us for this exciting journey.

Performance Opportunities:

- SCDT's 10th Anniversary Core Production on 6 and 7 September 2024;
- International arts festivals; and
- SCDT's community outreach events, including Chinese Dance Fiesta and Under the BIG Tree.

Other Benefits:

- **Training Opportunities:** Unlimited free company classes during your traineeship;
- **Networking Opportunities:** Meet arts professionals in the field of the arts and
- **Job Opportunities:** Trainees will be given a monthly allowance as well as a performance allowance. Outstanding candidates will also get a chance to receive a one-year contract as Company Dance Apprentices, subjected to availability.

Pre-requisites:

- 18 to 30 years old;
- Minimum Height: 1.6m (for females) and 1.7m (for males); and
- Minimum Criteria: Dance graduates (Singaporean/PR), current dance students of recognised local art institutes (e.g. Lasalle, NAFA or SOTA), or those with at least a Grade 12 Chinese Ethnic Folk Dance Graded Examination accreditation or equivalent.

Requirements:

- Traineeship period: March 2024 - September 2024;
- Training days: Saturday and Sunday (To attend a minimum of one scheduled dance training weekly);
- Training hours: Every Saturday, 12:00 pm to 6:30 pm; Every Sunday, 12:00 pm – 6:30 pm; and
- Additional attendance for dance training, rehearsals and performances as required

Audition:

Date: **25 February 2024** (Sunday)

Time: 2 pm - 5 pm

Location: 5 Sennett Road, Singapore Hokkien Huay Kuan Cultural Academy, Blk A, Singapore 466781

Content: Attend company class (including barre work, centre work and technique routine), present at least 2 minutes of dance repertoire and dance improvisation.

To Apply:

Email to career@scdt.com.sg by **14 February 2024 (Wednesday)**, with the following information:

- CV
- Headshot
- Contact details
- Video footage showcasing your dance technique and performance skills (max. 5 mins)

Only shortlisted applicants will be notified to attend the audition via email by **17 February 2024**.

Enquiries:

Contact us at 6589 9501 or career@scdt.com.sg.



2024/25舞季实习舞者 甄选通知

新加坡华族舞蹈剧场(舞蹈剧场)是在2014年,获得新加坡国家艺术理事会(艺理会)颁发的种子基金及福建会馆的鼎力支持下成立的非盈利专业舞蹈团。舞蹈剧场旨在继承和发扬华族文化的同时,将具有新加坡文化色彩的作品带给本地及海外观众。

舞蹈剧场将在舞季2024/25迎来10周年庆。除了推出一系列的精彩项目,我们也提供更多实习机会让拥有优秀舞技、热爱舞蹈的你加入我们的大家庭。以下是有关此次甄选活动的详细信息。

【演出机会】

- 舞蹈剧场十周年专场演出(2024年9月6至7日);
- 国际艺术节;及
- 舞蹈剧场主要外展项目如《一起舞FUN天》、《大树脚》。

【其他福利】

- 实习期间,免费参加舞团培训课;
- 与艺术同行进行交流;及
- 除了每月津贴,出色的实习舞者可获得1年的见习舞者合约。

【甄选条件】

- 年龄介于 18 至 30 岁;
- 女生身高至少1.6米;男生身高至少1.7米;及
- 舞蹈毕业生(居民和永久居民)、本地艺术院校(拉萨艺术学院、南洋艺术学院或新加坡艺术学校)在籍学生或考获中国民族民间舞蹈考级12级或同等以上证书。

【实习需求】

- 实习期:2024年3月至2024年9月;
- 排练时间:星期六和星期日(每周出席至少一天的排练);
- 排练时间:每周六下午12时至傍晚6时30分、每周日下午12时至傍晚6时30分;及
- 参与舞蹈剧场的主要演出,并且出席额外相关的排练、彩排及演出。

【甄选详情】

日期:2024年2月25日(星期日);

时间:下午2时至5时;

地点:信立路5号,新加坡福建会馆文化学院, A栋,新加坡466781;及

内容:参与团课(包括把杆、中间及技术技巧组合);至少2分钟的自选舞蹈展示和即兴展示。

【报名方式】

在2024年2月14日(星期三)以前,把以下资料发至 career@scdt.com.sg:

- 个人简历;
- 个人头像;
- 联系方式;及
- 录制一个长达5分钟,展现技术能力的舞蹈视频。

只有符合条件的人选将在**2024年2月17日**前通过电子邮件收到出席面试的通知。

【联系方式】

请致电 6589 9501 或电邮 career@scdt.com.sg。